
obecni 13

wszyscy 15

procent 86,67 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

XIX w kadencji 2018 - 2023 sesja Rady Miejskiej w
Suchedniowie z dnia 09 lipca 2020 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 Adamiec Krzysztof obecny  

2 Bator Monika obecna  

3 Biskup Wiesław obecny  

4 Frątczak Lidia obecna  

5 Krogulec Waldemar obecny  

6 Kuszewska Małgorzata obecna  

7 Kutwin Tomasz obecny  

8 Łakomiec Henryk nieobecny  

9 Obara Mirosław nieobecny  

10 Pająk Arkadiusz obecny  

11 Pałac Marcin obecny  

12 Salwa Anna obecna  

13 Słoma Paweł obecny  

14 Stępień Małgorzata obecna  

15 Zegadło Eugeniusz obecny  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie posiedzenia.
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie

Czas trwania obrad - godz.15:00 - 17:45

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec -
Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Zaproszeni :
p. Elżbieta Dziekan - Prezes Zarządu NZOZ "Promyk" 
p. Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej 
p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
p. Izabela Wędrychowska - Główny Księgowy SOK "Kuźnica" 



Urząd Miasta i Gminy reprezentowali :
p. Cezary Błach - Burmistrz Miasta i Gminy 
p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 
p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy 
p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 
p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 
p. Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stwierdzono obecność 13 radnych (nieobecni Henryk Łakomiec i Mirosław Obara). 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pan Arkadiusz Pająk).
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radnego Arkadiusza Pająka.

4. Przyjęcie porządku obrad.
4.a. odczytanie projektu porządku obrad,
Przewodniczący Rady Miejskiej  odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji RM.
Burmistrz MiG - Pan Cezary Błach wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały
w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Suchedniowie.

4.b. głosowanie nad wnioskiem w sprawie wniesienia do porządku obrad
projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Suchedniowie,
Wniosek Burmistrza został przyjęty przez Radę Miejską. Przewodniczący RM zaproponował, aby projekt
uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Suchedniowie stał
się punktem 23 porządku obrad. Natomiast dotychczasowy punkt 23 i 24 stały się odpowiednio punktem
24 i 25. 

głosowanie głosowanie nad wnioskiem w sprawie wniesienia do porządku obrad projektu
uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Suchedniowie,

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU



9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Rada Miejska przyjęła porządek obrad uwzględniający wniosek burmistrza. Wprowadzony do porządku
obrad projekt uchwały stał się punktem 23 porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

5. Przyjęcie protokołów z XV, XVI, XVII, XVIII-ej sesji Rady Miejskiej.
Rada Miejska przyjęła protokoły z XV, XVI, XVII, XVIII-ej sesji Rady Miejskiej.

głosowanie Przyjęcie protokołów z XV, XVI, XVII, XVIII-ej sesji Rady Miejskiej.



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

6. Zgłoszenie wniosków i zapytań.
Pan Arkadiusz Pająk - radny zgłosił interwencję mieszkańców dotyczącą awarii dwóch latarni przy
skrzyżowaniu ul. Langiewicza z ul. Słoneczną. Prosił o naprawę oświetlenia, którego brak stwarza
zagrożenie dla ruchu samochodowego i pieszego w tym miejscu. 

Pan Wiesław Biskup - radny zapytał Burmistrza na jakim etapie jest realizacja wniosków dotyczących
zadań na ul. Placowej, Józefów, Leśnej. 

W związku z wykonaniem remontu schodów w parku miejskim Pan Tomasz Kutwin - radny pytał,
kiedy będzie wykonany remont chodników w parku.  

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM  przekazał Burmistrzowi pismo podpisane przez grupę
radnych dotyczące remontu chodnika przy ul. Sportowej. 

7. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania.
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG :

poinformował, że w sprawie awarii lamp zgłoszonej przez radnego Pająka zostaną podjęte
działania o jak najszybszą ich naprawę, zostanie wysłane zgłoszenie do firmy konserwującej
oświetlenie;
przypomniał, że w sprawie modernizacji parku miejskiego w budżecie gminy na ostatniej sesji
znalazło się zadanie dotyczące modernizacji parku, zostało zlecone opracowanie dokumentacji
związane z przebudową oświetlenia, w następnej kolejności będzie zlecone opracowanie



dokumentacji na remont parku, remont nabrzeża wzdłuż deptaka i kompleksowa modernizacja
parku; 
w sprawie wniosków radnego Biskupa i grupy radnych poinformował, że wnioski dotyczące
bieżących remontów są realizowane ze środków zabezpieczonych w budżecie na bieżąco.
Natomiast niektóre z zadań, które są zgłaszane muszą zostać w budżecie jako odrębne zadania. O
tym będą decydowali radni jakie zadania się znajdą, będą nad tym głosować. Burmistrz nie może
zlecić opracowania dokumentacji projektowej danego zadania nie mając go zapisanego w
budżecie;
w temacie rowów przy ul. Leśnej i odprowadzaniu wody z drogi zgłaszanym przez radnego
Biskupa, poinformował, że problemu nie rozwiąże samo oczyszczenie rowów. Aby zlikwidować
problem, trzeba będzie oczyścić rowy i przepusty, być może naruszyć i przebudować wjazdy do
posesji w niektórych miejscach, będzie to wymagało przeprowadzenia zadania remontowo -
inwestycyjnego. Odprowadzanie zalegającej wody będzie wymagało wykonania zbiornika, który
będzie ta wodę gromadził, wykonania spadków pozwalających wodzie spłynąć itd. Taki poważne
prace wymagają zapisania zadania w budżecie. Na wszystkie wnioski złożone przez radnego
Wiesława Biskupa zostanie udzielona odpowiedź pisemna. 

8. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady
Miejskiej.
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił Informację z działalności międzysesyjnej
Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów za okres od 28 lutego do 08 lipca 2020 r.
pomiędzy XV a XIX Sesją Rady Miejskiej w Suchedniowie (Informacja w załączeniu do protokołu). 

Dyskusji nie odnotowano. 

9. Informacja Zarządu NZOZ "Promyk" Sp z o.o. o sposobie wykorzystania
środków uzyskanych z czynszów za 2019 r.
9.a. prezentacja tematu przez Prezesa NZOZ "Promyk" Sp. z o.o.
Informację Zarządu NZOZ "Promyk" o sposobie wykorzystania środków uzyskanych z
czynszów za 2019 r. przedstawiła Pani Elżbieta Dziekan - Prezes Zarządu (Informacja w załączeniu
do protokołu). 

9.b. dyskusja.
Dyskusji nie odnotowano.

10. Sprawozdanie z realizacji w roku 2019 "Programu szczepień
profilaktycznych przeciwko meningokokom młodzieży zamieszkałej w
Gminie Suchedniów na lata 2019 - 2021".
10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z realizacji w roku 2019 "Programu szczepień profilaktycznych przeciwko
meningokokom młodzieży zamieszkałej w Gminie Suchedniów na lata 2019 - 2021"
przedstawiła Pani Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji .

10.c. dyskusja.
Dyskusji nie odnotowano. 

11. Sprawozdanie z realizacji "Programu współpracy Gminy Suchedniów z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019".
11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z realizacji "Programu współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019" przedstawiła Pani Magdalena Przyjemska -
Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii (Sprawozdanie w załączeniu doi protokołu).

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji .



11.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji "Programu
współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2019".

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji "Programu współpracy Gminy
Suchedniów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok
2019".

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

12. Przygotowanie Gminy Suchedniów do sezonu letniego 2020 (OSiR).
12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z przygotowania do sezonu 2020  Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suchedniowie
przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji .

12.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,



Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawił Pan Marcin Pałac  - Przewodniczący Komisji .

12.d. dyskusja.
Dyskusji nie odnotowano. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020.
13.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
Projekt uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na rok 2020 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu). 

13.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki - Pan Paweł Słoma
przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały. 

13.c. dyskusja,
Pan Wiesław Biskup - radny pytał o wzrost wydatków w niektórych pozycjach Programu, np. zakup
materiałów, sprzętu i wyposażenia na potrzeby Komisji oraz dofinansowanie udziału dzieci w zajęciach,
obozach i programach terapeutycznych jak również w pozycji Organizacja imprez dla dzieci, młodzieży i
społeczności lokalnej na terenie gminy. 

Pani Jolanta Łutczyk -Przewodnicząca Komisji  :

poinformowała, że wzrost wydatków wiąże się z zakupem materiałów ochronnych w związku z
panującą pandemią, takich jak płyny dezynfekujące, masek ochronnych, przyłbic, rękawic
ochronnych wykorzystywanych na posiedzeniach Komisji,
wyjaśniła, że pozostały wzrost kwot wiąże się z przesunięciem dotacji, które nie zostały
wykorzystane przez świetlice środowiskowe.

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że zabezpieczone środki finansowe zostaną
wykorzystane nie tylko na zakup środków ochronnych dla GKRPA, ale również dla jednostek gminnych. 

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w Gminnym Programie
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020.
Uchwała Nr 131/XIX/2020 w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA



5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

14. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2020 roku.
14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2020 roku
przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds edukacji (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu). 

14.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki  - Pan Paweł Słoma
przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały. 

14.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2020 roku.
Uchwała Nr 132/XIX/2020 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2020 roku stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2020 roku.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA



2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

15. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w
Gminie Suchedniów na rok szkolny 2020/2021.
15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Suchedniów
na rok szkolny 2020/2021 przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (projekt
uchwały w załączeniu do protokołu). 

15.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki  - Pan Paweł Słoma
przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały.

15.c. dyskusja,
Pani Lidia Frątczak - radna:

pytała, czy koszty dowozu dzieci niepełnosprawnych będą pokrywane ze środków własnych, czy
Gmina będzie się ubiegać o dofinansowanie takiego zadania?
pytała, gdzie rodzice dzieci dowożonych do Dziennego Domu Środowiskowego w Skarżysku-
Kamiennej będą mogli się zwracać o zwrot kosztów dojazdu?

Pani Beata Kaszuba - inspektor ds. edukacji poinformowała, że koszty dojazdów dzieci
niepełnosprawnych będą pokrywane ze środków własnych Gminy, natomiast dzieci dowożonych do
Dziennego Domu Środowiskowego ze środków M/G Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Pan Wiesław Biskup - radny pytał ile będzie niepełnosprawnych dzieci dowożonych do szkół. 

Pani Beata Kaszuba - inspektor ds. edukacji poinformowała, że ilość dowożonych
niepełnosprawnych dzieci jest zawsze szacowana na podstawie ubiegłorocznych danych. W zeszłym
roku było to 1 dziecko. 

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Suchedniów na rok szkolny 2020/2021.
Uchwała Nr 133/XIX/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Suchedniów na
rok szkolny 2020/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w
Gminie Suchedniów na rok szkolny 2020/2021.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

16. Raport o stanie Gminy Suchedniów w 2019 r.
16.a. przedstawienie Raportu o stanie Gminy Suchedniów w 2019 r. przez
Burmistrza MiG,
Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy przedstawiła ogólny zarys przedłożonego Raportu o Stanie
Gminy Suchedniów w 2019 r. i zamieszczonych w nim informacji. Poinformowała, że Raport został
zamieszczony zarówno na stronie Gminy Suchedniów jak również w Biuletynie Informacji Publicznej
Urzędu Miasta i Gminy. 
Do debaty nie zgłosił się żaden z mieszkańców. 

16.b. debata nad Raportem o stanie Gminy Suchedniów w 2019 r.,
Pan Waldemar Krogulec - radny prosił o przybliżenie przez Burmistrza wykonanych inwestycji w roku
2019 na terenie Gminy w tym inwestycji mniejszych i "mniej medialnych".

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił szereg większych i mniejszych inwestycji wykonanych
w Gminie Suchedniów na łączną kwotę ponad 4 mln zł. Są to:

przebudowa ulic Powstańców i Krótkiej, 
przebudowa (II etap) drogi gminnej przy Centrum Kształcenia Integracyjnego w Michniowie, 
wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy odcinka drogi gminnej ul. Kieleckiej wraz z
przebudową skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 751,
kontynuacja wdrożenia projektu innowacyjnych e-usług w Gminie Suchedniów, 
opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania rozbudowy budynku Urzędu Miasta i Gminy o
windę dla osób niepełnosprawnych wraz z modernizacją elewacji budynku i zagospodarowaniem
terenu,
opracowanie dokumentacji projektowej na modernizację  budynku Urzędu MiG przy ul. Sportowej 1
(stary budynek urzędu),
wykonanie termomodernizacji budynku remizy ochotniczej straży pożarnej w Ostojowie,
odwodnienie części budynku szkoły podstawowej w Ostojowie, 



modernizacja przedszkola samorządowego w celu powiększenia sali dydaktycznej oraz dwóch
sanitariatów, 
rozbudowanie sieci kanalizacyjnej w Michniowie umożliwiająca podpięcie się mieszkańców w
drugiej części drogi wojewódzkiej, 
zakupiono samochód (wywrotka) do zakładu Gospodarki Komunalnej, 
zakupiono pompy azotanów do Zakładu Gospodarki Komunalnej, pompę recykulacyjną do
oczyszczalni ścieków, oraz piec CO do budynku administracyjnego, kosiarkę bijakową, 
zakupiono agregat prądotwórczy do tłoczni kanalizacji sanitarnej ul. Berezów i ul. Koszykowej, 
wykonano projekt podczyszczalni wód deszczowych (teren za urzędem),
wybudowanie oświetlenia wewnętrznego ul. Stokowiec, oświetlenie w sołectwie Krzyżka, 
wybudowano strefę aktywności na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji, 
przekazano 70 tys. zł na zakup wozu bojowego dla Państwowej Straży Pożarnej w Skarżysku-Kam. 
dofinansowano zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych dla Powiatu Skarżyskiego.

Pan Arkadiusz Pająk - radny zapytał jak przedstawia się sytuacja podmiotów gospodarczych z terenu
Gminy, czy jest wzrostowa, czy spadkowa? Jest to istotne, ponieważ przekłada się na liczbę miejsc
pracy. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, ze w I połowie 2020 r. obserwujemy przyrost
podmiotów gospodarczych., per saldo. Mamy nadzieję, ze zostanie zagospodarowany teren byłego ZWK
"Marywil". W 2019 r. zauważyliśmy również wzrost wydanych decyzji o lokalizacji inwestycji celu
publicznego w stosunku do roku 2018, wzrost wydanych decyzji o warunkach zabudowy.  Na koniec
2019 roku były zarejestrowane 682 podmioty gospodarcze na terenie Gminy Suchedniów. 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM pytał odnośnie rewitalizacji Suchedniowa (park,
zalew), jak przebiegała będzie przebiegała dalej rewitalizacja, część zadań już się rozpoczęła? 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że pod nazwą rewitalizacji miasta kryje się wiele
zadań zarówno inwestycyjnych jak inie inwestycyjnych. Przebudowa ulic Powstańców i Krótkiej jest
elementem rewitalizacji Suchedniowa. Obszar miasta, który zakłada rewitalizację jest od starodroża
drogi E-7, ulica Sportowa ograniczona torami kolejowymi, ulica Bugaj łącznie z SSP Nr 3. Gmina
pozyskała na część zadań dofinansowanie, na część nie, a realizację niektórych zadań odłożyła w czasie,
ponieważ wykonanie ich, mimo dofinansowania nie byłoby możliwe w zakładanym terminie. 

16.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG
wotum zaufania.
Uchwała Nr 134/XIX/2020 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów wotum
zaufania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący RM zarządził 10 min przerwę w obradach. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG wotum zaufania.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA



5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

17. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej
Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2019 rok.
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad. 

17.a. prezentacja Sprawozdania przez Dyrektora M/G Biblioteki Publicznej,
Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej
im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2019 rok przedstawiła Pani Małgorzata Wiśniewska -
Dyrektor jednostki (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

17.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną
opinię Komisji o Sprawozdaniu. 

17.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki - Pan Paweł Słoma
przedstawił pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu. 

17.d. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

17.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu
finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w
Suchedniowie za 2019 rok.

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2019
rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA



3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

18. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego
Suchedniowskiego Ośrodka Kultury "Kuźnica" za 2019 rok.
18.a. prezentacja Sprawozdania przez Dyrektora SOK "Kuźnica" lub osobę
upoważnioną,
Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Suchedniowskiego Ośrodka Kultury
"Kuźnica" za 2019 rok przedstawiła Pani Izabela Wędrychowska - Główny Księgowy jednostki
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu).

18.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną
opinię Komisji o Sprawozdaniu.

18.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki - Pan Paweł Słoma
przedstawił pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu.

18.d. dyskusja,
Pani Lidia Frątczak - radna pytała o dochody związane z wydawaniem "Gazety Suchedniowskiej".

Pani Izabela Wędrychowska - Główny Księgowy SOK "Kuźnica"  poinformowała, że dochody
wyniosły 748,00 zł, składały się na nie faktury wystawione za publikacje ogłoszeń (w części ogłoszenia
wyborcze) w Gazecie.

18.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu
finansowego Suchedniowskiego Ośrodka Kultury "Kuźnica" za 2019 rok.

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego
Suchedniowskiego Ośrodka Kultury "Kuźnica" za 2019 rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

19. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2019
rok.
19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upowaznioną,
Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów
za 2019 rok przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (Sprawozdania w załączeniu do
protokołu). 

19.b. przedłożenie przez Skarbnika Gminy opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Suchedniów
za 2019 rok,
Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  odczytała uchwałę VIII Składu Orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu
Gminy Suchedniów za 2019 rok. Regionalna Izba Obrachunkowa postanowiła zaopiniować
pozytywnie przedłożone przez Burmistrza MiG sprawozdania. 

19.c. opinie komisji stałych Rady Miejskiej o przedłożonych
sprawozdaniach:
19.c.a. opinia Komisji Rewizyjnej,
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pani Małgorzata Stępień poinformowała, o pozytywnej
opinii Komisji o przedłożonych sprawozdaniach. 

19.c.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak poinformowała, o pozytywnej
opinii Komisji o przedłożonych sprawozdaniach.

19.c.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego - Pan Marcin Pałac poinformował, o pozytywnej opinii Komisji o przedłożonych
sprawozdaniach.

19.c.d. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki - Pan Paweł Słoma
poinformował o pozytywnej opinii Komisji o przedłożonych sprawozdaniach.

19.c.e. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pan Waldemar Krogulec poinformował o
pozytywnej opinii Komisji o przedłożonych sprawozdaniach.



19.d. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

19.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy
Suchedniów za 2019 rok.
Uchwała Nr 135/XIX/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2019 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2019 rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

20. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
i Gminy Suchedniów za 2019 rok.
20.a. przedłożenie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia
absolutorium dla Burmistrza MiG z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok,
Pani Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  przedstawiła wniosek Komisji w
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów z tytułu
wykonania budżetu za 2019 rok (wniosek w załączeniu do protokołu).
Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów z
tytułu wykonania budżetu za 2019 rok.

20.b. odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej opinii Regionalnej



Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia
absolutorium dla Burmistrza MiG z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok,
Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM  odczytał uchwałę VIII Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach dotyczącą opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w
sprawie absolutorium (uchwała w załączeniu do protokołu).
Regionalna Izba Obrachunkowa postanowiła zaopiniować pozytywnie wniosek Komisji o udzielenie
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

20.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

20.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów za 2019 rok.
Po udzieleniu absolutorium przez Radę Miejską głos zabrał Burmistrz MiG - Pan Cezary Błach.
Podziękował radnym za udzielenie absolutorium i wotum zaufania. Dla Burmistrza, Z-cy Burmistrza,
Skarbnika Gminy , Sekretarza Gminy oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy jest to znak, że właściwie
wykonujemy swoją pracę, właściwie realizujemy zadania, które postawiła przed nami Rada Miejska
reprezentująca mieszkańców Gminy. Podziękował radnym również za to, że większość radnych potrafi ze
sobą rozmawiać, dokonywać czasami trudnych wyborów, wybierać priorytety, które są najważniejsze.
Zdajemy sobie sprawę jak wiele potrzeb jest w poszczególnych okręgach, jednak nie jesteśmy w stanie
zrealizować tych wszystkich potrzeb, borykając się jak inne samorządy z ograniczonymi środkami
finansowymi. Realizowane są zadania i inwestycje te, które Rada kilka lat temu przyjęła w strategi
rozwoju Miasta i Gminy. Będziemy się starać, żeby jak najwięcej potrzeb mieszkańców tych większych i
mniejszych realizować.

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM pogratulował Burmistrzowi uzyskania absolutorium
oraz życzył dalszej owocnej współpracy Rady Miejskiej z Burmistrzem. 

Uchwała Nr 136/XIX/2020 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów
za 2019 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i
Gminy Suchedniów za 2019 rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA



12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

21. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2020.
21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020  przedstawiła
Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).

21.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną
opinię Komisji o projekcie uchwały. 

21.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

21.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy
Suchedniów na rok 2020.
Uchwała Nr 137/XIX/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2020.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA



13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

22. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów".
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów" przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca
Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

22.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
22.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego - Pan Marcin Pałac  przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały. 

22.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

22.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia "Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy
Suchedniów".
Uchwała Nr 138/XIX/2020 w sprawie uchwalenia "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów" stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia "Regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów".

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA



12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Suchedniowie.
23.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Suchedniowie przedstawiła Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy (projekt uchwały w załączeniu
do protokołu). 

23.b. opinia Komisji Statutowej,
Przewodnicząca Komisji Statutowej - Pani Anna Salwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji o
projekcie uchwały. 

23.c. dyskusja,
Pan Waldemar Krogulec - radny pytał, czy został już powołany Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy
Społecznej w Suchedniowie?

Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy poinformowała, że Z-ca Kierownika został już powołany, jest
to awans wewnętrzny, bez dodatkowego zatrudnienia tylko powierzenie obowiązków dla Pani Magdaleny
Kania, która ma wszelkie pełnomocnictwa od Kierownika jednostki. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że dotychczas Kierownik jednostki podczas swojej
nieobecności każdorazowo powierzał zastępstwo Pani Kania podczas swojej nieobecności, do pewnych
czynności jest jednak potrzebne formalne umocowanie w Statucie Ośrodka, czego wyrazem jest
przedłożony projekt uchwały. 

23.d. głosowanie nad uchwalą w sprawie zmiany Statutu Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Suchedniowie.
Uchwała Nr 139/XIX/2020 w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwalą w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Suchedniowie.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 09 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA



7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

24. Sprawy różne.
Pan Arkadiusz Pająk - radny w związku z przedstawioną informacją o przygotowaniu OSiR do sezonu
letniego pytał o powód nieudostępniania sprzętu wodnego na terenie Ośrodka. Dlaczego nie można z
niego korzystać? 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że w związku z pandemią nie zdecydowano się
na możliwość wypożyczania sprzętu ze względów organizacyjnych i finansowych związanych z
dezynfekcją sprzętu pływającego i elementów temu towarzyszących (wioseł, kapoków). Po każdym
wypożyczeniu należałoby go dezynfekować. Koszty dezynfekcji byłyby zbyt wysokie, należałoby je
przerzucić na osoby korzystające. Wpłynęłoby to niekorzystnie na wynajem sprzętu. W związku z
powyższym nie zdecydowaliśmy się na chwilę obecną, żeby ten sprzęt wypożyczać. 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM  pytał, czy w związku z budową ronda przy ul
Kieleckiej, Mickiewicza i Zagórskiej będzie również modernizowana cała ul. Mickiewicza i jeszcze ul.
Zagórska? 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że ul. Mickiewicza jest drogą wojewódzką a ul.
Zagórska jest drogą powiatową. Gmina Suchedniów nie może realizować zadań na drogach, na których
nie jest zarządcą. Jest prawny przypadek, że gmina może skrzyżowanie (rondo) budować ponieważ łączy
się tam również z drogą gminną (ul. Kielecka). Gmina wzięła na siebie ciężar tej przebudowy z udziałem
środków z funduszu dróg samorządowych i środków z Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach. 

25. Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zamknął posiedzenie XIX sesji Rady Miejskiej.

     Sporządził                               Sekretarz Obrad                                     Przewodniczący 
                                                                                                                    Rady Miejskiej

Mariusz Ślusarczyk                         Arkadiusz Pająk                                   Krzysztof Adamiec


